
چهار شنبه 05 مهر 1391 - 07:11

شبكه آي فيلم ظرفيتهاي رسانهاي ايران را نشان داد

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي به تعدد شبكههاي تلويزيوني و راديويي در ايران اشاره و يادآوري كرد: ما ميتوانيم از

ظرفيتهاي مختلف اين شبكهها استفاده كنيم. شبكه «آي فيلم» هم نشان داد ظرفيتهاي مختلفي پيش رو داريم.

وزير ارشاد در اختتاميه اجلاس راديو و تلويزيونهاي اسلامي:
شبكه آي فيلم ظرفيتهاي رسانهاي ايران را نشان داد

جام جم آنلاين: وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي به تعدد شبكههاي تلويزيوني و راديويي در ايران اشاره و يادآوري كرد: ما ميتوانيم از
ظرفيتهاي مختلف اين شبكهها استفاده كنيم. شبكه &#171;آي فيلم» هم نشان داد ظرفيتهاي مختلفي پيش رو داريم.

سيدمحمد حسيني كه در مراسم اختتاميه ششمين اجلاس عمومي راديو و تلويزيونهاي اسلامي سخن ميگفت، بيان كرد: در
رويارويي جبهه حق و باطل در طول تاريخ، همواره پيروان حق با مشكلاتي مواجه بودند؛ اما با ايمان، عزم و اراده توانستهاند اين

مشكلات را پشت سر بگذارند. امروز هم اين رويارويي تمامعيار است، از جمله در حوزه رسانه، چنين رويارويي تمام عياري وجود دارد.

وي تأكيد كرد: اگر طرف مقابل را ببينيم، بهطور طبيعي از امكانات و سرمايه بيشتري برخوردار است، غول رسانهاي دنيا در دست نظام
سلطه و سرمايهگذاري است؛ اما محدوديتهاي ما به اين معنا نيست كه در عزم و اراده پيروان حق تزلزل وارد شود.

وزير ارشاد با اشاره به اتحاديه راديو و تلويزيونهاي اسلامي، گفت: در گذشته، اين جمع را هم نداشتيم. بذري كه كاشته شده، به يك
شجره طيبه تبديل شده و انشاءالله روزبهروز بهطور موثرتري در جبهه بيداري و روشنگري گام بردارد. در جنگهاي نظامي تاريخ هم
هميشه اينطور بوده كه جبهه باطل گستردهتر بوده است، اما به تعبير قرآن نبايد به تعداد اندك نگريست، بلكه بايد به ايمان توجه
كرد كه ميتواند موثرتر باشد. اگر ديگران از امكانات وسيعي براي تحت تأثير قرار دادن افكار عمومي استفاده ميكنند، پايه آنها بر

منافع شخصي است، اما ما كه در راه حق قدم برميداريم ميتوانيم دلها را تحت تأثير قرار دهيم.

حسيني در بخش ديگري از سخنانش به آيه 63 از سوره &#171;انفال» اشاره و بيان كرد: دلها در دست خداوند است و اوست كه
الفت و محبت را ايجاد ميكند. همانطور كه پيامبري كه تنها بود، اقصي نقاط دنيا بر گردش پروانهوار گشتند و يك قدرت بزرگ
تشكيل شد، حالا هم همين است. شايد هيچوقت باور نميكرديم انقلاب اسلامي پيروز شود يا اتحاد جماهير شوروي فرو بريزد يا
بيدار اسلامي در كشورهاي منطقه شكل گيرد. من به سهم خودم از تلاشهاي دوستان تشكر ميكنم و اميدوارم كه در عرصه جهاني

تأثيرگذار باشند.

او تأكيد كرد: امروزه حتي در كشورهاي غيرمسلمان هم اين گرايش ايجاد شده است كه بايد با نظام سرمايهگذاري مقابله كنند. حتي
چند هفته پيش، در تهران جشنواره فيلمهاي مستقل را داشتيم و كساني از سراسر دنيا كه با وضع موجود مخالفاند، در آن شركت
داشتند. خيلي وقتها موضعگيري آنها مثل ماست و معتقدند تغيير بايد صورت گيرد. از همين رو، ما بايد به جاي انفعال، موضع

چالشي داشته باشيم و قطعا در اين مقابله، از كساني كه خودشان در غرب و آمريكا هستند استفاده كنيم.

حسيني به محور وحدت بين مسلمانان كه قرآن و پيامبر اسلام (ص) است اشاره و اظهار داشت: دشمن هم همين دو محور را مورد
هدف قرار داده و البته اين از جهالتش است كه روي نقطهاي دست گذاشته كه محور اتصال يكونيم ميليارد نفر مسلمان در دنياست؛
اما همين كه آنها به پيامبر اسلام (ص) حمله ميكنند ما بايد از حريم پيامبر (ص) دفاع كنيم، خود اين مسأله ميتواند يك عامل

جهتدهي باشد.

او ادامه داد: دشمن تلاش ميكند بين ما اختلاف بياندازد و اين كار را از روشهاي مختلفي مانند ايجاد فرقههاي متفاوت انجام
ميدهد؛ اما بايد به عامل وحدت تكيه كنيم. مثلا وقتي آنها بحث قرآنسوزي را مطرح ميكنند، بايد از قرآن دفاع كنيم يا وقتي آنها
فيلم جسارتآميزي را كه حتي ارزش هنري ندارد، ميسازند بايد پيامبر اسلام (ص) را معرفي كنيم، در شرايطي كه دنيا آماده است بايد

ايشان را به دنيا معرفي كنيم.

حسيني خاطرنشان كرد: اينها راه ابوسفيانها و ابوجهلها را طي ميكنند. در عصر پيامبر اسلام (ص) هم اين نارواها وجود داشت و
اينكه آنها بخواهند به پيامبر (ص)توهين كنند چيز جديدي نيست؛ اما ما حالا بايد بيش از گذشته در اين مورد كار كنيم و سيره و

زندگي پيامبر (ص) را به دنيا معرفي كنيم. قطعا هنر و رسانه ميتواند اين كار را انجام دهد.
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وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي در ادامه سخنانش به تعدد شبكههاي تلويزيوني و راديويي در ايران اشاره و يادآوري كرد: ما ميتوانيم از
رو داريم. اين شبكهها استفاده كنيم. شبكه &#171;آي فيلم» هم نشان داد ظرفيتهاي مختلفي پيش  ظرفيتهاي مختلف 
سريالهاي زيادي هستند كه ميتوانند مورد توجه قرار گيرند، چون خيلي از مردم دنيا از اينكه فقط به بعد مادي توجه شود خسته
شدهاند. ما در وزارت فرهنگ و ارشاد حامي محصولاتي هستيم كه بيانگر فرهنگ اسلامي هستند و تلاش ميكنيم فراتر از ايران را هم

مد نظر داشته باشيم.

نگارش فيلمنامه 22 روز با همكاري وزارت فرهنگ فلسطين

او سپس از همكاري با وزارت فرهنگ فلسطين براي نگارش فيلمنامهاي به نام &#171;22 روز» خبر داد و افزود: چندي پيش، وزير
فرهنگ فلسطين در ايران بود و صحبت از اين شد كه فيلمنامه &#171;22 روز» را مشتركا آماده كنيم. نمونه ديگر هم كه به فلسطين
پرداختيم فيلمهايي مانند &#171;شكارچي شنبه» يا &#171;سيوسه روز» است كه نشان ميدهند شهادتطلبي و شهامت در

حزبالله لبنان وجود دارد.

حسيني همچنين درباره دفاع مقدس گفت: دهها فيلم دفاع مقدسي ساختهايم كه نشان دهيم روحيه سرداران و رزمندگان ما، همان
روحيه رزمندگان صدر اسلام است. به مردم دنيا هم ميتوان نشان داد كه براي پيروزي، راهي بهجز مقاومت وجود ندارد و اگر ما اقدام
كنيم خداوند هم ياريمان ميكند. نبايد اينطور باشد كه فكر كنيم اگر بنشينيم تحولي ايجاد ميشود. ما از اينكه اعلام كنيم حامي

مقاومت هستيم، ابايي نداريم و در همان جبههاي هستيم كه مقاومت هم هست.(ايسنا)
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